
  
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ    ΑΔΑ: ΩΣΑΑΩΗ3-4ΩΔ   
ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ  
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ       

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 

Από το πρακτικό της  8ης/2014 συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

 Αρ. αποφάσεως : 117 

  

ΘΕΜΑ: «Λήψη απόφασης περί αιτήματος του Συλλόγου Εργαζομένων του Δήμου, 

σχετικά με τις αξιολογήσεις (Ν. 4250/26-03-2014)» 

 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 24
η
 του μήνα Ιουνίου του έτους 

2014 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε τακτική Συνεδρίαση το 

Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με αριθ. πρωτ 21260/20-06-2014, του Δήμου εγγράφου 

προσκλήσεως της Προέδρου, που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις 20-06-2014 και στον 

Δήμαρχο σύμφωνα με τo άρθρο 67 του Ν. 3852/2010 και δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό 

Κατάστημα.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα 

τριών (33) μελών βρέθηκαν παρόντα είκοσι δύο  (22) μέλη ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 

 
1 Ε.Καμπόλη  Απούσα 10. Δ.Χαντζή-Πανταζοπούλου  19. Ι. Θεοτοκάς  Απών 28.Μ.Σελέκος   

2 Α. Λυμπέρης 11. Η. Περιμένης  Απών 20. Σ. Αλέπης Απών 29. Β. Παντελάρος  

3. Β. Κακάλη 12. Δ. Δούμουρα   Απούσα 21.Δ.Τσατσαμπάς 

Απών 

30.Ε.Γκούσκου  

4 Ε. Τοκατλίδη 13. Α.Βουρλούμης  22. Α. Μποζίκας  31. Κ.Βορέας  

5. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

Απών 

14. Λ. Γιαννακόπουλος       23.Κ. Φουρλής Απών 32.Θ.Σπηλιόπουλος  

6. Σ. Μπαλοδήμας   15. Κ. Αδαμοπούλου    24.Α.Μπούτση   33. Κ. Φωτεινάκης  

7 Α. Θεοφίλης  16. Α. Πασπαλιάρης Απών 25.Μ.Γιαννάκος Απών  

8. Π. Καραβίτης 17 Φ. Μαραβέλιας    26.Α. Πανόπουλος   

9. Ε. Λιάπης Απών 18. Ν. Παναγιωτάτος    27.Σ.Βαρυτιμιάδης   

Η  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε 

την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Ο Δήμαρχος κ. Δημήτρης Μαραβέλιας, προσκλήθηκε στη συνεδρίαση αλλά απουσίαζε για 

υπηρεσιακούς λόγους. 
Αποχωρήσεις: Κατά τη διάρκεια συζήτησης και πριν τη ψήφιση του  1

ου
 θέματος 

απεχώρησαν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.. Α. Βουρλούμης, Σ. Μπαλοδήμας, Λ. Γιαννακόπουλος. 

Επίσης κατά τη διάρκεια συζήτησης και πριν τη ψήφιση του 8
ου

 θέματος απεχώρησε ο Δημοτικός 

Σύμβουλος κ. Σ. Βαρυτιμιάδης. 

 

 



Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, κ. Ελευθερία Τοκατλίδη, εισηγούμενη το 

θέμα είπε τα εξής:  
 

Το Σώμα συγκαλείται σε τακτική συνεδρίαση και παραθέτω τις διατάξεις του άρθρου 93 παρ. 6 του 

Ν. 3463/2006 (Δημοτικός και Κοινοτικός Κώδικας)  του άρθρου 65 παρ. 5 του Ν.3852/2010 

(Καλλικράτης) καθώς και το άρθρου 1 παρ. 2 του Ν. 4257/2014, όπου αναφέρονται: «ένα μήνα 

πριν την διενέργεια των εκλογών και μέχρι την εγκατάσταση των νέων δημοτικών αρχών, το 

δημοτικό συμβούλιο αποφασίζει μόνο για θέματα που αναφέρονται σε έκτακτες περιπτώσεις 

εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης καθώς και για θέματα που αφορούν στην 

υλοποίηση συγχρηματοδοτούμενων έργων» (Δημοτικές εκλογές 18-5-2014).  

Επειδή όμως το ανωτέρω θέμα είναι αναγκαίο, .ζητώ από το σώμα να χαρακτηρίσει το παρόν, ως 

κατεπείγον,  και να αποδεχθεί την συζήτησή του. Το Σώμα ομόφωνα χαρακτηρίζει το ανωτέρω 

θέμα ότι δεν εμπίπτει στις παραπάνω αναφερόμενες απαγορευτικές διατάξεις και αποδέχεται να 

συζητηθεί και να ληφθεί σχετική απόφαση. 

 

Εν συνεχεία η Πρόεδρος είπε τα εξής:  

Μας υπεβλήθη το αριθ. πρωτ. 18543/04-06-2014 έγγραφο του Συλλόγου Εργαζομένων του Δήμου 
μας, το σκεπτικό αφορά στη λήψη απόφασης από το δημοτικό μας συμβούλιο κατά της εφαρμογής 
του Ν.4250/14: 
 να μην στείλει κανένα στοιχείο για τις αξιολογήσεις 
 να μην ορίσει αξιολογητές 
 να μην υπακούσει στις εντολές της κυβέρνησης 
να καταργηθεί ο νόμος στην πράξη, 

ο οποίος με την αξιολόγηση των υπαλλήλων στο Δήμο φέρνει την κατάργηση και το ξεπούλημα 
υπηρεσιών και γεμίζει τη δεξαμενή ανέργων καθώς η ποσόστωση υποκρύπτει τη δυνατότητα 
απόλυσης εργαζομένων και την κατάργηση υπηρεσιών, με το πρόσχημα της αξιολόγησης.   
 

Ακολούθως η Πρόεδρος έθεσε υπόψη του Σώματος την πρόταση της Διοίκησης, ως 

προς την ψήφιση που αφορά  στο ψήφισμα της ΚΕΔΕ ως εξής: 

 

 Πάγια θέση της ΚΕΔΕ είναι η αξιολόγηση των δομών και του προσωπικού της Τοπικής 

Αυτοδιοίκησης. Υπογραμμίζει όμως για άλλη μια φορά, την ανάγκη εφαρμογής ενός δίκαιου και 

αντικειμενικού συστήματος αξιολόγησης του προσωπικού  τέτοιου που θα συμβάλλει στην 

αναβάθμιση της Δημόσιας Διοίκησης και της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και των προσφερόμενων 

υπηρεσιών στους πολίτες. 

 Εκφράζει την αντίθεσή του με το προωθούμενο σύστημα αξιολόγησης των εργαζομένων στους  

Δήμους και ιδιαίτερα με το πρώτο στάδιο της αξιολήσησης που αφοράς στον επιμερισμό 

ποσοστών, διαδικασία που θεωρείται αυθαίρετη και ενδεχομένως αντισυνταγματική, σύμφωνα 

και με την γνωμοδότηση της Επιστημονικής Επιτροπής της Βουλής  

 Ζητά συνάντηση με την ηγεσία του Υπουργείου Διοικητικής Μεταρρύθμισης και Ηλεκτρονικής 

Διακυβέρνησης, όπου θα ζητηθεί τριμερής διάλογος μεταξύ Κυβέρνησης, ΚΕΔΕ και 

εργαζομένων στους δήμους, ώστε να ξεκαθαριστεί το πλαίσιο αξιοποίησης της αξιολόγησης , το 

οποίο σε καμιά περίπτωση δεν μπορεί να παραπέμπει σε διαθεσιμότητες και απολύσεις των 

εργαζομένων στους δήμους. 

 

Ακολούθησε  πρόταση  της κ. Α. Μπούτση (Δημοτική Σύμβουλος)  που αφορά στην ταύτιση και 

των δύο προαναφερόμενων  προτάσεων δηλ. του συλλόγου των εργαζομένων του Δήμου μας και 

της ΚΕΔΕ.   

 

 

 

 



Εν  συνεχεία,  ο  Πρόεδρος  του  Δημοτικού  Συμβουλίου,  αφού  διαπίστωσε,  πως  

δεν υπήρχε ταύτιση απόψεων, έθεσε σε ψηφοφορία τις τρεις προτάσεις, που 

διατυπώθηκαν όπως αναλυτικά αναγράφεται  στα απομαγνητοφωνημένα 

πρακτικά  στη συνέχεια, ως εξής: 

 

Την πρόταση του Συλλόγου Εργαζομένων του Δήμου μας, την οποία ψήφισαν οκτώ (8) 
Δημοτικοί Σύμβουλοι: 

 

Την πρόταση της Διοίκησης (ψήφισμα ΚΕΔΕ) την οποία  ψήφισαν εννέα (9) Δημοτικοί 

Σύμβουλοι. 
 

Την πρόταση της Δημοτική Συμβούλου κας Α. Μπούτση, την οποία ψήφισαν δύο (2) 

Δημοτικοί Σύμβουλοι.  

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο, μετά από τα παραπάνω, 

 

 

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι   κ α τ ά  π λ ε ι ο ψ η φ ί α 

 

Εγκρίνει το παρακάτω ψήφισμα σχετικά με το θέμα της αξιολόγησης των εργαζομένων του 

Δήμου βάσει του Ν. 4250/2014:  

 

 ΣΥΜΦΩΝΕΙ με την θέση  της ΚΕΔΕ που είναι η αξιολόγηση των δομών και του προσωπικού 

της Τοπικής Αυτοδιοίκησης. Υπογραμμίζει όμως για άλλη μια φορά, την ανάγκη εφαρμογής ενός 

δίκαιου και αντικειμενικού συστήματος αξιολόγησης του προσωπικού  τέτοιου που θα συμβάλλει 

στην αναβάθμιση της Δημόσιας Διοίκησης και της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και των 

προσφερόμενων υπηρεσιών στους πολίτες. 

 Εκφράζει την αντίθεσή του με το προωθούμενο σύστημα αξιολόγησης των εργαζομένων στους  

Δήμους και ιδιαίτερα με το πρώτο στάδιο της αξιολόγησης που αφορά στον επιμερισμό 

ποσοστών, διαδικασία που θεωρείται αυθαίρετη και ενδεχομένως αντισυνταγματική, σύμφωνα 

και με την γνωμοδότηση της Επιστημονικής Επιτροπής της Βουλής  

 Ζητά συνάντηση με την ηγεσία του Υπουργείου Διοικητικής Μεταρρύθμισης και Ηλεκτρονικής 

Διακυβέρνησης, όπου θα ζητηθεί τριμερής διάλογος μεταξύ Κυβέρνησης, ΚΕΔΕ και 

εργαζομένων στους δήμους, ώστε να ξεκαθαριστεί το πλαίσιο αξιοποίησης της αξιολόγησης , το 

οποίο σε καμιά περίπτωση δεν μπορεί να παραπέμπει σε διαθεσιμότητες και απολύσεις των 

εργαζομένων στους δήμους. 

 

 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

           Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ      ΤΑ ΜΕΛΗ 

                      (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι 25-06-2014 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

ΜΑΡΑΒΕΛΙΑΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ 


